
Протокол № 3 
розширеного засідання Президії Громадської ради 

при облдержадміністрації 
 
26.06.2013                                                                                             м.Запоріжжя 
                                                                                                              зал 300 облради  
 
Голова Громадської ради Бабич О.Б. 
 
Заступник голови Громадської ради Нікітенко А.С. 
 

Присутні: Бабич О.Б., Нікітенко А.С., Наметченко О.В., Пашков В.В., 
Павленко В.Є., Вертинський К.В., Васілічев Ю.Є., Житомирський О.Я.,Білан П.А., 
Козодавов С.В., Притула О.Л., Мяло П.І., Зубченко О.С. 

 
Порядок денний 
 

1. Про пропозиції до плану обласних заходів із проведення консультацій з 
громадськістю на 2013 рік 

2. Про оптимізацію структури рубрики «Громадська рада» на офіційному веб-
порталі облдержадміністрації 

3. Різне 
 
Про організаційні питання проведення засідання 

 
Виступив: Бабич О.Б. із пропозицією відкрити розширене засідання Президії 

Громадської ради. 
 
Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
Вирішили: відкрити розширене засідання Президії Громадської ради. 
 
Виступив: Бабич О.Б. із пропозицією взяти за основу та затвердити в цілому 

проект порядку денного, який було роздано при реєстрації.  
 
Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: затвердити такий порядок денний засідання – про пропозиції до 

плану обласних заходів із проведення консультацій з громадськістю на 2013 рік, про 
оптимізацію структури рубрики «Громадська рада» на офіційному веб-порталі 
облдержадміністрації, різне. 

 
1. Про пропозиції до плану обласних заходів із проведення консультацій з 

громадськістю на 2013 рік 
 

Виступив: Бабич О.Б., який наголосив на необхідності підвищення 
ефективності взаємодії органів виконавчої влади з громадськістю у Запорізькій 
області, зокрема, активнішого залучення представників інститутів громадянського 
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суспільства до обговорення проектів обласних програм та звітів про 
використання бюджетних коштів. Запропоновано взяти за основу проект змін до 
діючого плану, який було роздано при реєстрації. 

 
Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: взяти за основу проект змін та доповнень до плану обласних заходів 

із проведення консультацій з громадськістю на 2013 рік. 
 
Виступив: Васілічєв Ю.Є., Козодавов С.В., Павленко В.І., Притула О.Л. із 

пропозиціями та доповненнями до проекту. 
 

Голосували за пропозиції Козодавова С.В. та Павленка В.І.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
Вирішили: підтримати пропозиції до плану обласних заходів із проведення 

консультацій з громадськістю на 2013 рік, що надійшли від Козодавова С.В. 
(організація засідань за «круглими столами» з екологічної тематики після 
погодження з профільним Департаментом ОДА) та Павленка В.І. (заслуховування 
звіту про забезпечення громадського порядку та захист конституційних прав і 
свобод громадян). 

 
Виступив: Бабич О.Б. із пропозицією ухвалити в цілому пропозиції до плану 

обласних заходів із проведення консультацій з громадськістю на 2013 рік. 
 

Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: ухвалити та направити до облдержадміністрації пропозиції до плану 

обласних заходів із проведення консультацій з громадськістю на 2013 рік. 
 

2. Про оптимізацію структури рубрики «Громадська рада» на офіційному 
веб-порталі облдержадміністрації 

 
Виступив: Бабич О.Б., який проінформував, що від комітету з питань освіти, 

науки та економічної політики Громадської ради надійшла пропозиція щодо 
необхідності оптимізації структури  рубрики «Громадська рада» на офіційному веб-
порталі облдержадміністрації, підвищення змістовності та оперативності інформації, 
яка розміщується у ній. 

Василічєв Ю.Є., Козодавов С.В., Притула О.Л. щодо можливості створення 
власного веб-сайт громадської ради, отримання доступу до адміністрування 
тематичної рубрики на веб-порталі ОДА, організації консультацій громадян за 
допомогою скайпу.  

Бабич О.Б. із пропозицією доручити члену Президії Громадської ради 
Глазунову В.В., який ініціював розгляд цього питання, внести конкретні пропозиції 
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щодо оптимізації структури рубрики «Громадська рада» на офіційному веб-
порталі облдержадміністрації.  

 
Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: доручити члену Президії Громадської ради Глазунову В.В. внести 

пропозиції щодо оптимізації структури рубрики «Громадська рада» на офіційному 
веб-порталі облдержадміністрації.  

 
3. Різне 

Виступив: Житомирський О.Я. щодо незадовільного формату участі 
представників Громадської ради у телепередачі «По суті» на ТРК «Запоріжжя» 
04.06.2013 та із пропозицією створити окрему телепередачу про роботу Громадської 
ради. 

Притула О.Л. щодо необхідності розробки концепції відповідної телепередачі. 
Бабич О.Б. із пропозицією доручити Житомирському О.Я. та Притулі О.Л. 

розробити до наступного засідання Президії Громадської ради концепцію 
телевізійної передачі з висвітлення діяльності Громадської ради. 
 

Голосували за пропозицію Бабича О.Б.: 
«за» - 8, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

 
Вирішили: доручити Житомирському О.Я. та Притулі О.Л. розробити до 

наступного засідання Президії Громадської ради концепцію телевізійної передачі з 
висвітлення діяльності Громадської ради. 

 
 

Голова Громадської ради                                                                 О.Б. Бабич 
 
Заступник голови Громадської ради                                              А.С. Нікітенко 

 
 
 


